



STUDENT APPLICATION

TEL: 02 26070291
MOB: +20 105 038 5588 | +20 106 003 9353
Email: Registrar_tbs@gemsedu.com

Mark each document when completed

FORMS

1- Application Form

2- Required Documents

3- Missing Documents' Declaration

4- Student Medical Information Form

CODE OF CONDUCT

Code of conduct:

-Terms and Conditions

- Home School Agreement

- Image And Name Usage Agreement



STUDENT APPLICATION FORM

FOR OFFICE USE

Birth Certificate	Father ID	Mother ID	Passport
Vaccination	School report	Residency Visa	Assessment
Offered Place	Enrolled		

Name of Applicant

First Father's Name Family Name

Gender Male Female Religion

Date of Birth Place of Birth

Day Month Year

Nationality Passport Number

Please mention if dual nationality

Applying for Year Currently in Year

Current Education System British American National Other

PARENT INFORMATION

Father Mother

Name

Nationality

Occupation



Father

Mother

Mobile Number		
Home Number		
Email Address		
Address		

Parents Marital Status	Married <input type="checkbox"/>	Seperated <input type="checkbox"/>	Divorced <input type="checkbox"/>
------------------------	----------------------------------	------------------------------------	-----------------------------------

If divorced- Child's custody is with:	Official documents will be required
---------------------------------------	-------------------------------------

Guardian if other than parents

Emergency Contact

Name		
Mobile Number		
Email Address		

OTHER CHILDREN IN THE FAMILY

Name	Age	Current School	Year Group



Applicant's Special Education Needs

(Please include details of any known disabilities, educational issues, previous medical reports etc.):

--

Languages Spoken
At Home

Main

CURRENT' PREVIOUS SCHOOL DETAILS

Current/ Previous School	Other- If any
Language of Instruction	
Address & Phone Number	
Attendance from- to	

DECLARATION BY PARENT OR LEGAL GUARDIAN

I wish to apply for admission of the above named child to GEMS British School Rehab.

This is a declaration that all provided information are accurate, true, complete and not misleading. I agree that I must promptly update the school should any of the submitted details change.

Parent's/
Gurdian's Name

Signature



REQUIRED DOCUMENTS

Part I: The required documents for the admission process

- Original birth certificate – computer generated (Egyptian students)
- Copy of student's passport and residence visa valid for no less than six months – this should not be a tourist visa (non-Egyptian students).
- Eight recent passport-size photos of student.
- Copy of mother and father's ID (National Number) and passport copies of non-Egyptian parents.
- Copy of student's vaccination record (for EYFS)
- Original academic report from previous school for last academic year.
- Stamped attendance statement from previous school starting from Year 1.
- Letter of good conduct from previous school for students in Year 6 and above.

Part II: Additional documents required for those transferring within Egypt:

In case the student is transferring from a school within Egypt, you are required to present all the above mentioned documents in addition to the following:

- Attendance statement or success report for last academic year stamped by the Educational District.
- Transfer request stamped from both the school the student is transferring from and the Educational District.
- Electronic transfer request from previous school.

Part III: Additional documents required for students transferring from abroad:

In case the student is transferring from a school outside Egypt, you are required to present all the documents in Part 1 in addition to the following:

- Attendance statement from previous school stamped by the Ministry of Education of the country the student is transferring from, as well as by the Egyptian Ministry of Foreign Affairs.
- Last school report stamped by the Ministry of Education in the country the student is transferring from, as well as by the Egyptian Ministry of Foreign Affairs.
- Issuing a letter of admission from the Educational District for both Egyptian and non-Egyptian students transferring from abroad

البند الأول : المستندات المطلوبة لاستكمال استارة الالتحاق

- أصل شهادة ميلاد كمبيوتر للمصريين أو صورة من جواز السفر للأجانب عليه إقامة غير السياحة
- 8 صور شخصية للطلاب
- صور من بطاقة الرقم القومي للأب والأم للمصريين وصور من جواز السفر للأجانب
- آخر شهادة دراسية لآخر عام دراسي
- تسلسل دراسي مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب
- شهادة التطعيمات لطلبة رياض الأطفال

البند الثاني: مستندات إضافية في حالة التحويل من داخل جمهورية مصر العربية

في حالة التحويل من مدرسة داخل جمهورية مصر العربية تقدم جميع الأوراق المذكورة في البند الأول بالإضافة إلى

- بيان قيد أو بيان نجاح لآخر عام دراسي مختوم من الإدارة التعليمية
- طلب تحويل مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب و مختوم من الإدارة التعليمية
- طلب تحويل اليكتروني مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب

البند الثالث: مستندات إضافية في حالة التحويل من خارج جمهورية مصر العربية

في حالة التحويل من مدرسة خارج جمهورية مصر العربية تقدم جميع الأوراق المذكورة في البند الأول بالإضافة إلى

- تسلسل دراسي مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب ومصدق عليه من وزارة التربية والتعليم للبلد العائد منها وأيضاً مصدق عليه من وزارة الخارجية المصرية
- ختم آخر شهادة دراسية من وزارة التربية والتعليم للبلد العائد منها وأيضاً مصدق عليه من وزارة الخارجية المصرية
- إستخراج طلب إلحاق مصري عائد من الخارج من الإدارة التعليمية
- إستخراج طلب إلحاق طالب وافد (في حالة الأجانب) من الخارج من الإدارة التعليمية

أقر أنا ولي الأمر بأنني على علم بجميع المستندات المطلوبة أعلاه ويُعتبر إبني/ابنتي غير مُقيّد في المدرسة ويُمنع من التسجيل في حال عدم استيفاء الأوراق المطلوبة
خلال.....

التاريخ

التوقيع

إسم ولي الأمر